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        Łódź, 03.03.2023 r. 

Zapytanie 

w sprawie: przestawienia ławki na Al. Sikorskiego 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośbą o informację czy istnieje 
możliwość przeniesienia drewnianej  ławki ustawionej w ramach zeszłorocznej przebudowy drogi 
rowerowej w ciągu Al. Sikorskiego, po południowej stronie skrzyżowania z ul. Nastrojową o kilka 
metrów  w kierunku wschodnim do ul. Gontyny, aby ustawić ją na przystanku? Wtedy będzie służyła 
nie tylko mieszkańcom spacerującym wzdłuż Al. Sikorskiego, ale i czekającym na autobus. Rozwiąże 
to częściowo brak wiaty, o której ustawienie pytałem w zapytaniu z 3.02.2021r  

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 


